
Dz-06.0021.18.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XVIII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

 

Posiedzenie XVIII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 26 listopada 2015 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

 

Posiedzenie sesji XVIII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.00 do godz. 19.30 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasionek-Sacha – członek Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice.  

Po otwarciu sesji Przewodniczący przywitał przybyłych na sesje mieszkańców. 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Powiadomił,  

że w punkcie 12 porządku obrad procedowany będzie projekt uchwały po  

autopoprawce czyli druki 159A. Przewodniczący zapytał czy są jakieś propozycje zmiany 

porządku obrad. W związku z ich brakiem poinformował, że wpłynął do niego jeden wniosek o 

wprowadzenie punktu do porządku obrad. Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem: 

 

1. w sprawie ponownego zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 162. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 19, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 2  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 15 

 

 

Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XVII, 

3. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, Sportu  

i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 150, 

4. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Zagospodarowania Przestrzennego Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 151, 



5. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Zieleni i Ochrony 

Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 152, 

6. Zmiana składu Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk 

nr 153, 

7. Opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bronowice – Wesele”, druk nr 154, 

8. Opinii dla lokalizacji szaletu, druk nr 155, 

9. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2015, druk nr 156, 

10. Zmiana Uchwały Nr XIV/107/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 23.07.2015 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016, druk nr 

157, 

11. Opinia w sprawie projektu przebudowy schodów w parku Młynówka Królewska, druk nr 

158, 

12. Opinia sprawie nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu Nr 77, druk nr 159A, 

13. Wniosek w sprawie ustawienia znaku zakazu postoju na ul. Myczkowskiego, druk nr 

160, 

14. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 161, 

15. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 162, 

16. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XVII. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Przewodniczący udzielił głosu przybyłym na sesję gościom. 

Pierwsza głos zabrała p. Agnieszka Matusiak p.o. kierownika Klubu Kultury „Mydlniki”. 

Zwróciła się do Rady Dzielnicy o dofinansowanie działalności klubu w szczególności na 

doposażenie pracowni fotograficznej oraz zajęć w zakresie edukacji etnograficznej. Zaprosiła na  

przedstawienie z okazji Dnia Seniora.  

Drugą osobą, która zabrała głos była p. Ewa Zawisza, mieszkanka Mydlnik. Zwróciła się z 

prośbą, aby wspierać działalność klubu tak żeby dzieci z Mydlnik miały swoje miejsce rozwoju. 

Przewodniczący Rady poinformował, że prośby o dofinansowanie zostaną przeanalizowane przez 

komisje merytoryczne i Zarząd Dzielnicy.  

Wywiązała się także dyskusja, w której głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Agnieszka 

Matusiak (KK Mydlniki), Waldemar Antosiewicz, Marta Drużkowska, Ewa Zawisza 

(mieszkanka). 

Po zakończeniu dyskusji rozpoczęto procedowanie kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 150) przygotowany przez Komisję Edukacji, Sportu i Rekreacji 

w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, Sportu  

i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 



Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/147/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, 

Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 151) przygotowany przez Komisję Gospodarki  

Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego w sprawie wyboru Przewodniczącego  

i Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego 

Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/148/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego Rady Dzielnicy VI 

Bronowice 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 152) przygotowany przez Komisję ds. Zieleni i Ochrony 

Środowiska w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Zieleni  

i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan 

Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/149/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Zieleni 

i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 153) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany składu 

Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał 

p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/150/2015 
w sprawie zmiany składu Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy VI 

Bronowice 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 154) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Bronowice – Wesele”. Projekt 

uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Małgorzata Turek, Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/151/2015 
w sprawie opinii do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Bronowice – Wesele” 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 155) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii dla lokalizacji 

szaletu. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok, Alicja Gackiewicz, 

Małgorzata Turek. 



 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/152/2015 
w sprawie opinii dla lokalizacji szaletu 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 156) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2015. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Waldemar Antosiewicz, Bogdan Smok, Marta Drużkowska, Alicja 

Gackiewicz. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/153/2015 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VI Bronowice na rok 2015 

   

Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 157) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XIV/107/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 23.07.2015 r. w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2015-2016. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/154/2015 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/107/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 

23.07.2015 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w 

latach 2015-2016 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały (druk nr 158) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu 

przebudowy schodów w parku Młynówka Królewska. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok.  

W dyskusji głos zabrał: Łukasz Krajewski, Bogdan Smok, Małgorzata Turek, Alicja Gackiewicz. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 3 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/155/2015 
w sprawie projektu przebudowy schodów w parku Młynówka Królewska 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały (druk nr 159A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu Nr 77. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan 

Smok. Projekt uchwały zreferowała Alicja Gackiewicz. 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Alicja Gackiewicz. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/156/2015 
w sprawie nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu Nr 77 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały (druk nr 160) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustawienia znaku 

zakazu postoju na ul. Myczkowskiego . Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrał: Adam Goch. 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/157/2015 
w sprawie ustawienia znaku zakazu postoju na ul. Myczkowskiego 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały (druk nr 161) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok, Waldemar Antosiewicz. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/158/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały (druk nr 162) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw 

Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XVIII/159/2015 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

 

 

 



Ad. 16 

Głos zabrali:  

1. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Poprosił o podjęcie działań, rozmów z dyrektorem KS Bronowianka w spr. zdjęcia balonu 

znad kortów tenisowych, 

 Zwrócił uwagą na nierozwiązaną sprawę dot. zakazu postoju na chodniku przy ul. 

Filtrowej i budowy chodnika przy tej ulicy, 

 Poprosił o raport z działalności Zarządu od ostatniej sesji w dniu 08.10.2015 r. 

2. Bogdan Smok: 

 W nawiązaniu do wypowiedzi poprzednika odnośnie ul. Filtrowej poinformował, że 

chodnik zostanie wybudowany po zakończeniu inwestycji w tym rejonie  

3. Alicja Gackiewicz: 

 Odczytała odpowiedź Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu jaka wpłynęła do 

Dzielnicy VI w spr. ul. Filtrowej, 

4. Bogdan Smok: 

 Wyjaśnił co robił Zarząd w okresie od ostatniej sesji ponadto poinformował, że jeśli p. 

Łukasz Quirini-Popłwski napisze oficjalne pismo w powyższej sprawie otrzyma 

odpowiedź, 

 W sprawie KS Bronowianki Przewodniczący powiedział, że Rada Dzielnicy VI nie jest 

stroną w przedmiotowej sprawie. Dyskusja pomiędzy: Łukasze Quirini-Popłwskim, 

Alicją Gackiewicz, Bogdanem Smokiem,  

5. Małgorzata Turek: 

 Zapytała kiedy zostaną wydrukowane wizytówki. Przewodniczący poinformował, że 

zamówienie zostanie złożone do końca roku, 

6. Marta Drużkowska: 

 Zapytała kiedy odbędzie się kolejna sesja, 

7. Bogdan Smok: 

 W odpowiedzi na pytanie przedmówczyni poinformował, że kolejna sesja planowana jest 

w dniu 11.12.2015 r., 

8. Stanisław Sikora: 

 Zapytał czy znane są koszty organizacyjne przeprowadzenia budżetu obywatelskiego. 

Przewodniczący w odpowiedzi powiedział, że zostanie wystosowane w tej sprawie 

zapytanie, 

9. Małgorzata Turek: 

 Poinformowała, że „dzwony” do selektywnej zbiórki odpadów przy pętli na ul. Rydla 

zostały zlikwidowane, 

 Poinformowała, że do MPO należy zgłaszać informacje gdzie nie zostały zebrane worki 

na liście, 

 Poprosiła radnych o przekazywanie informacji w jakich miejscach należy rozłożyć trutkę 

na szczury, 

10. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że do grudniowej Gazety Bronowickiej artykuły należy przesłać 

najpóźniej do 06.12, 



 Omówił treść ankiety dot. problematyki zagospodarowania terenu po pomniku Iwana 

Koniewa. Poinformował, że do 31.01.2016 r. należy składać ankiety, 

 Podziękował części radnych za pomoc w przeprowadzeniu remontu siedziby Dzielnicy, 

11. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Zapytał czy do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu zostały przesłane opinie 

mieszkańców nt. organizacji ruchu na ul. Hamernia i Zarudawie, 

12. Bogdan Smok: 

 W odpowiedzi na pytanie przedmówcy poinformował, że opinie zostały przesłane i w tym 

momencie Rada Dzielnicy czeka na odpowiedź ZIKiT. Jeśli radni lub komisja przygotuje 

w powyższym zakresie projekt uchwały będzie on procedowany zgodnie ze statutem 

dzielnicy. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XVIII sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

         
               
Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 

 
 


